
Referat FAU-møte tirsdag 28. februar 2023 
 
 
Deltagere: 
 
Helene Skancke, 2C 
Kristin Aursand, 2D 
Harald Meland, 2B og 5C 
Lise Røisland, 2B (og 5C) 
Karoline Fjellvang, 1A 
Magnus Castracane, 1C og 4B 
Annalisa Miccoli, 1B 
Laila Kristoffersen, 1D 
Camilla Alvim, 1D 
Elin Skogstad, 3C 
Magnus Rønning, 3A 
Anne Elin Kleva, (1C) og 4A 
Marie Kroon, 1C 
Helene Nilsen, 4D 
Vigdis Hellenes, 3D 
 
 
Agenda: 

- Aks på Sinsen skole v/ Michelle Johansen 
- Saker fra rektor 
- Status siden sist 

o Trafikkgruppa 
o Kulturgruppa 
o Sinsen-uka 
o Status dusj/toaletter 

- Meldte saker 
- Eventuelt 

 
 
Aks Sinsen skole v/Michelle Johansen 
 
Michelle startet 1.september i den nyopprettede stillingen som AKS-leder. Hun har tidligere 
jobbet på to andre skoler, hvor den siste jobben besto i å bygge opp aktivitetsskolen. Aks på 
Sinsen skole består av 40 ansatte, som jobber på fire trinn med ulike aktiviteter og 
fokusområder. Sinsen har en stabil baseledergruppe med god kompetanse og erfaring, i 
tillegg til mange assistenter som har genuin interesse for barna og faget.  
 
Michelle er veldig opptatt av veiledning av de ansatte på aks. Hun ønsker blant annet å 
kunne tilby assistententene som ønsker det muligheten til å ta fagbrev. Det vil alltid være en 
del utskiftning i aks fordi det ikke er formelle krav for utdanning, men med fokus på utdanning 
som del av arbeidshverdagen ønsker hun å holde på så mange som mulig over tid.  
 
Det er innført møter med assistentene annenhver uke, hvor de jevnlig har faglig påfyll. I 
tillegg avholdes det også seminarer et par ganger i året med ulike teamer. Rett etter jul i år 
var temaet hvordan man best kan hjelpe og håndtere elever som har det vanskelig. Aks har 
også jevnlige møter med lærerne, for å dele informasjon og koordinere.  
 
Michelle opplever skolen som veldig interessert i å utvikle aks videre, og som ser verdien i at 
dette blir et fokusområde kombinert med skoleundervisning. Hun opplever det også som 
positivt at foreldregruppen engasjerer seg, deler og sier i fra dersom det er noe. Det er åpen 



dør for elever som trenger hjelp eller vil prate, og foreldre kan også ta kontakt med Michelle 
hvis det er noe. Det er likevel viktig å huske at baselederne kjenner trinnet og elevene best, 
så de kan ofte være første kontaktpunkt. 
 
I uke 10 ble det på skolen gjennomført fagdag med IKT som tema. Dette følger aks opp med 
læringsstøttende aktiviteter. Dette ønsker Michelle å gjøre mer av, men med fokus på lek og 
tilpasset hvert trinn.  
 
Spørsmål fra foreldregruppen:  
Er det leksehjelp på aks? 
Det har kommet ønske om leksehjelp på AKS, men dette arrangeres av skolen på Sinsen.  
Dersom foreldre har sterkt ønske om leksehjelp i aks-tiden, kan dette meldes inn og drøftes i 
skolens ledergruppe.  
 
Gis det nok tid til mat? Det har kommet kommentar om at barn har en del mat igjen når de 
tilbringer hele dagen på AKS (eksempelvis vinterferie) 
Michelle opplever at det er gode matstunder i disse situasjonene, men vil gjerne ha 
tilbakemelding dersom elevene opplever noe annet.  
 
Hvordan planlegger og fordeler aks aktivitetene i ferier? Er aks bevisst elevene med 
halvdagsplass?  
 
Aks fordeler aktiviteter og turer i ferier bevisst: 

• Aktivitetene som planlegges på dagene for barn med heldagsplass har som oftest 
ekstra kostnad. De som betaler for heldagsplass skal få noe igjen for den ekstra 
kostnaden. Aks er opptatt av at alle barn skal ha gode opplevelser i ferier og ha noe å 
kunne fortelle om når skolen starter opp igjen. For foreldre/foresatte med behov for 
økonomisk støtte til heldagsplass, kan søke om dette. Aks skal være for alle. 

• Ikke meld på barnet på aks «for sikkerhets skyld» i ferier. Enkelte aktiviteter i ferier, 
som aks søke om tilskudd til, har plassbegrensning. Dersom det er plass til 30 barn 
og 40 barn har meldt seg på den dagen kan ikke AKS søke om tilskudd. Når da for 
eksempel 15 av de 40 barna ikke dukker opp av ulike grunner (sykdom inkluderes 
ikke i dette regnestykket) så kunne AKS ha søkt om tilskudd for 25 barn og hatt 
mulighet til å tilby en annen type aktivitet.  

• Aks bemanner opp med antall ansatte utifra det antall barn som er påmeldt. Når det 
er høyere frafall som ikke er knyttet til sykdom, hvor barn er påmeldt og ikke dukker 
opp, så kunne aks ha bemannet opp med færre personer og risikerer at flere må ta 
seg fri på ukurante tidspunkt senere.  

 
Hvilke aktiviteter har aks i dag? 

o Sinsen Voices 
o Svømming 
o Capoeira 
o Turgruppe Muselunden (2.-4.kl.) 
o Skeid fotballgruppe (ikke påstartet ennå) 
o Håndball 
o Kreativt verksted 
o Cheerleading 
o Natur og miljøgruppe (starter opp i april) 
o Matlaging 
o Bibliotekgruppe 
o Teaterlek 
o Samarbeidsaktiviteter i gymsal 
o Merkedager/høytider (1.klasse hadde 1 uke med tema kinesisk nyttår) 
o Legoprosjekter 



o Gamingrom 4.trinn 
 
Har du forslag til forbedringer, ris eller ros? Ta direkte kontakt med Michelle og/el din 
baseleder. Du kan også sende innspill til din klassens FAU-representant. FAU sammenstiller 
en liste og sender til Michelle.  
 
 
 
Saker fra rektor / meldte saker  
 
Spm: Er gjerdet fra Eplehagen og mot togskinnene for enkelt å klatre over og bør skolen se 
på om det finnes andre typer gjerder f.eks slik Sinsen barnehage har? 
 
Svar fra rektor:  
Sinsen skole har bedt om en vurdering av tiltak fra Oslobygg (eier) og BaneNOR. Det har 
kun skjedd én gang at en elev har klartret over gjerdet, så dette er ikke et jevnlig problem. Vi 
har også 3-4 stk med inspeksjon i eplehagen i hvert friminutt.  
 
 
Mobil/smartklokke i skoletiden: 
FAU opplever at det jevnlig kommer inn spørsmål som går på regelverket for bruk av mobiler 
og smartklokker i skoletiden: Noen mener regelverket er for strengt. Andre ønsker at det skal 
være strengere. Enkelte har konkrete forslag til endringer. FAU setter derfor 
mobil/smartklokke i skoletiden som eget agendapunkt på neste FAU-møte (25. april).  
 
Har du spørsmål eller meninger du ønsker vi skal ta med i diskusjonen og sammenstille til 
skolen som foreldrenes innspill i saken? Send dem til din klasses FAU-representant i forkant 
av neste møte.  
 
 
Status siden sist 
 
Status på feil på dusj og toalett.  
Svar fra rektor: Foresatte som finner feil kan sende e-post direkte til rektor eller vaktmester. 
Lenke til e-post ligger på skolens FAU-side. 
 
Kulturgruppa: 
Åpent bibliotek er i gang igjen. Kulturgruppa arrangerer ulike aktiviteter på søndager. 
Informasjon sendes ut med skolemelding i forkant. Det henges også opp plakater på skolen 
FAU har søkt om nye midler til åpent bibliotek for 2023. Søknaden blir behandlet i mars.  
Kulturgruppa har jevnlige planleggingsmøter. Kom gjerne med forslag til hva vi kan gjøre av 
kulturarrangement. 
 
Trafikkgruppa: 
Det er ikke planlagt trafikkaksjoner fremover. FAU diskuterte tidligere arbeid gjort i 
trafikkgruppa og tiltakene fra Hjertesone-prosjektet. Vi vurderer om vi kan fortsette arbeidet 
med noen av tiltakene uavhengig av prosjektet.  
 
Sinsen-uka: 
FAU har satt ned en arbeidsgruppe for å arrangere matsalg under foreldrekvelden under 
Sinsenuka. På grunn av pandemien har ikke Sinsen-uka avholdt normalt arrangement siden 
2019, så mange i FAU er ikke kjent med hva dette innebærer. Arbeidsgruppa skal ha første 
møte i løpet av mars. Det kom forslag om å sende ut infoskriv til foreldrene om hva dette er. 
FAU hører med skolen om de har informasjon som kan deles videre. 
 



 
Eventuelt 
 
FAU ønsker bibliotekar på fulltid på skolen. 
 
Svar fra rektor:  
I dag er biblioteket bemannet av en assistent stort sett hele dagen, hver dag.  
 
FAU følger opp temaet videre.  
 
Ønske om mer informasjon om innemiljø og dårlig luft. Har skolen utført analyse av dette og 
kan vise til en rapport om status?  
Svar fra rektor: Vår gårdeier, Oslobygg, har strenge krav til inneklima. Vårt 
ventilasjonsanlegg var helt nytt i 2011. Noen år senere fikk også skolen fjernvarme. Det er 
riktig at vi har hatt noe problemer med regulatorer i mange rom, noe som har medført tider 
med både for kalde og varme rom. Luften er likevel bra inne, og det anbefales at vinduene 
holdes lukket for best mulig inneklima. Gårdeier har også tidligere gjort radonmålinger i 
kjellere. Alt skal være i orden. 
 
 
Neste FAU-møte er tirsdag 25.april. 


